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Rada Miejska w Brzesku 

Radni 

Protokół 4/2024 

IV Sesja w dniu 15 lipca 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego ul. Bartosza Głowackiego 51 

Obrady rozpoczęto 15 lipca 2024 r. o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:04 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Bogusław Babicz 

2. Barbara Borowiecka 

3. Dariusz Bruc 

4. Franciszek Brzyk 

5. Rafał Cichoński 

6. Jadwiga Dadej 

7. Piotr Duda 

8. Janusz Filip 

9. Krystyna Gibała 

10. Roman Gurgul 

11. Seweryn Kozub 

12. Adam Kwaśniak 

13. Anna Lubowiecka 

14. Zbigniew Łanocha 

15. Agnieszka Mastalska-Sowa 

16. Agata Podłęcka 

17. Bogusław Sambor 

18. Daniel Szczupał 

19. Kamil Trąba 
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20. Adrian Zaleśny 

Nieobecny: Bartłomiej Turlej 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny - Szanowni Państwo, Państwo Radni, otwieram  

IV nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Brzesku kadencji 2024-2029, zwołaną na dzień 15 lipca 

2024 roku na godzinę 8.30, w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Brzesku. Witam serdecznie 

Zastępcę Burmistrza, Pana Grzegorza Bracha. Sekretarza Gminy, Pana Stanisława Sułka, Panią 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu, Panią Urszulę Białkę, 

Witam serdecznie Panie i Panów Radnych. 

Bardzo proszę o sprawdzenie obecności. 

 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 20, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne 

OBECNY (20) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał 

Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn 

Kozub, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata 

Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Adrian Zaleśny 

NIEOBECNY (1) - Bartłomiej Turlej 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny- Na podstawie listy obecności, obecnych jest 20 

na 21 radnych. W związku z tym stwierdzam, że obrady są prawomocne. 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny - przedstawił proponowany porządek obrad 

sesji. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej  

pw. NMP Matki Kościoła i św. Jakuba Starszego Apostoła w Brzesku na prace 
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konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do Gminnej 

Ewidencji Zabytków. 

4. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny -Czy w związku z przedstawionym porządkiem 

obrad są jakieś pytania, bądź propozycje? 

Nie widzę. 

W takim razie przechodzimy do kolejnego punktu 

Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 a) uchylenia Uchwały Nr III/24/2024 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Marii Magdaleny i św. Stanisława BM w Szczepanowie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej 

Ewidencji Zabytków 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny - Bardzo proszę Pana Burmistrza  

o przedstawienie, o przybliżenie projektu uchwały. 

Burmistrz Tomasz Latocha -   Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, trzy uchwały, które 

dotyczą dotacji dla parafii, wynikają oto z sytuacji następującej. W momencie, kiedy została 

ogłoszona przez poprzedni jeszcze rząd i potwierdzona przez ten możliwość składania przez 

parafię wniosków o dofinansowanie waloryzacji zabytkowych obiektów, system wygląda w ten 

sposób, że gmina udziela dotacji. Ponieważ pieniądze przychodzą do budżetu gminy i gmina  

z tych pieniędzy udziela dotacji poszczególnym jednostkom. W tym przypadku chodziło tu  

o parafię. Natomiast z uwagi na fakt, iż procedowanie dokumentacji odbywa się w parafii, a że 

tak powiem eufemistycznie, młyny Boże mielą powoli i nie wszystkie dokumenty, które 

przygotowały parafie, były kompletne i gotowe do realizacji. Zakładając, że będą stosowne 

dokumenty wydane, mówimy tu o kompletnym wniosku do starostwa o wydanie pozwolenia.  

Na poprzedniej sesji podjęliśmy taką uchwałę, mając zapewnienie ze strony wnioskodawców, 

czyli parafii, że pozwolenie na budowę zostaje wydane w czasie i już będzie decyzja 

prawomocna. A chodzi tu o termin, dlatego że ustawodawca wskazał w jakim terminie po 

przyznaniu dotacji należy ogłosić przetarg i rozpoczynać pracę. W związku z tym rada podjęła 

taką uchwałę, ale niestety okazało się, że dokumenty mimo zapewnień nie były kompletne i te 

parafie nie otrzymały na czas od starosty pozwolenia. W związku z tym, uchylamy te dwie 

i podejmujemy jedną, ponieważ jedna parafia już złożyła kompletne dokumenty i takie 

pozwolenie jest. Natomiast druga, no ale tu na to nie mamy żadnego wpływu, jeszcze 

kompletnych dokumentów nie złożyła. W związku z tym w najbliższym czasie, myślę, że na sesji 

pod koniec lipca, gdy starosta wyda już pozwolenie, wtedy podejmiemy uchwałę dotyczącą 

Szczepanowa i wtedy też będziemy mieć możliwość udzielenia takiej dotacji. Słowem, nie 

moglibyśmy tej uchwały utrzymać, ponieważ udzielenie dotacji jest określone w przepisach  



 

str. 4 
 

i może być tylko wtedy, kiedy podmiot, który dotację otrzymuje, ma wszystkie wymagane 

dokumenty do realizacji zadania. Jeżeli będą jakieś pytania, to uzupełnimy. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie 

uchylenia Uchwały Nr III/24/2024 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. św. Marii Magdaleny i św. Stanisława BM w Szczepanowie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Bartłomiej Turlej 

Uchwała nr IV/30/2024 w sprawie uchylenia Uchwały Nr III/24/2024 w sprawie udzielenia 

dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marii Magdaleny i św. Stanisława BM  

w Szczepanowie na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków – została podjęta. 

 b) uchylenia Uchwały Nr III/26/2024 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. NMP Matki Kościoła i św. Jakuba Starszego Apostoła w Brzesku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do Gminnej 

Ewidencji Zabytków. 

Burmistrz Tomasz Latocha - Myślę Szanowni Państwo, że uzasadnienie jakby rozciąga się 

zarówno na tę uchwałę jak i na następną, którą podejmiemy, przywracając możliwość udzielenia 

dotacji dla Brzeska. Natomiast Szczepanów będzie podjęty wtedy, kiedy dokumenty jak 

wspomniałem będą kompletne. 
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Głosowano w sprawie 

uchylenia Uchwały Nr III/26/2024 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. NMP Matki Kościoła i św. Jakuba Starszego Apostoła w Brzesku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie, roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do Gminnej Ewidencji Zabytków 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Bartłomiej Turlej 

Uchwała nr IV/31/2024  w sprawie  uchylenia Uchwały Nr III/26/2024 w sprawie udzielenia 

dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. NMP Matki Kościoła i św. Jakuba Starszego 

Apostoła w Brzesku na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do Gminnej Ewidencji Zabytków – została podjęta  

 

 c) udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. NMP Matki Kościoła i św. Jakuba 

Starszego Apostoła w Brzesku na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do Gminnej Ewidencji Zabytków. 

Burmistrz Tomasz Latocha - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, ten wniosek jest już 

kompletny. Mamy stosowne dokumenty, mamy informację, że parafia złożyła wszystkie 

dokumenty, również z uzyskaniem decyzji pozwolenia na budowę. W związku z tym, udzielamy 

już tę dotację w wysokości, którą Państwo mają w tejże uchwale. To jest 690 000,00 zł. Bardzo 

dziękuję. 
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Głosowano w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. NMP Matki Kościoła i św. Jakuba 

Starszego Apostoła w Brzesku na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do Gminnej Ewidencji Zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (19) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Adam 

Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, 

Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) - Bogusław Sambor 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Bartłomiej Turlej 

Uchwała nr IV/32/2024 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

NMP Matki Kościoła i św. Jakuba Starszego Apostoła w Brzesku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie, roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do Gminnej Ewidencji Zabytków 

– została podjęta  

 d) zmiany Uchwały Nr LIV/393/2018 Rady Miejskiej w Brzesku, z dnia 29.08.2018r. w sprawie 

ustalenia opłat za świadczenia udzielone przez przedszkola oraz oddziały przedszkolne przy 

szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Brzesko oraz zmiany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny - Panie Burmistrzu, bardzo proszę o przybliżenie 

projektu. 

Burmistrz Tomasz Latocha - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, w 2018 roku 

podjęliśmy uchwałę, która określała zgodnie ze wskaźnikami ustalonymi przez ministerstwo 

właściwe do spraw oświaty, opłatę za dodatkową godzinę pobytu dziecka w przedszkolu lub  

w oddziale zerowym. W styczniu albo w lutym tego roku, wskaźnik ten został zwiększony 

ustawowo do kwoty 1,44 zł. To jest kwota niewielka. W związku z tym po tych czterech latach, 

nawet więcej, sześciu latach po prostu go waloryzujemy do tej wysokości. Więc jest to wzrost  

o kilkanaście groszy. Robimy to teraz, gdyż przedszkola nie są placówkami feryjnymi i one mają 

jakby cały czas działać, a zatem niektóre mają w tej chwili przerwy, potem inne pracują. Stąd też 

chcemy, aby dyrektorzy wiedzieli już, że od września tego typu opłaty będą naliczane.  Wydaje 
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się, że wzrost o kilkanaście groszy, no nie jest wzrostem na tyle, żeby mógł zachwiać budżetem 

domowym rodziców. Dziękuję bardzo. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie 

zmiany Uchwały Nr LIV/393/2018 Rady Miejskiej w Brzesku, z dnia 29.08.2018r. w sprawie 

ustalenia opłat za świadczenia udzielone przez przedszkola oraz oddziały przedszkolne przy 

szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Brzesko oraz zmiany. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (17) - Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Jadwiga Dadej, 

Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, 

Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, 

Adrian Zaleśny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) - Bogusław Babicz, Adam Kwaśniak, Zbigniew Łanocha 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Bartłomiej Turlej 

Uchwała nr IV/33/2024 w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/393/2018 Rady Miejskiej w Brzesku, 

z dnia 29.08.2018r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielone przez przedszkola oraz 

oddziały przedszkolne przy szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Brzesko 

oraz zmiany. – została podjęta  

 e) ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, przedszkolach i oddziałach przedszkolnych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Brzesko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny - Panie Burmistrzu, bardzo proszę o przybliżenie 

projektu. 

Burmistrz Tomasz Latocha - Szanowny Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, zgodnie z ustawą 

karta nauczyciela z art. 42 osoba, która zatrudniona jest jako nauczyciel, ma do wykonania  

w ciągu tygodnia określoną ilość godzin. Niektóre są określone wprost w ustawie, tak zwane 

pensum. Wskazuje się, czy to ma być 18 godzin, czy to ma być 26 czy 30. Są to godziny 

przepracowane bezpośrednio i na rzecz dziecka. Bo etat nauczyciela i tu nie ma co tego ukrywać 

wynosi też 40 godzin, więc nauczyciele tyle pracują. Natomiast w przypadku niektórych 
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stanowisk, jakim jest chociażby stanowisko pedagoga, ustala to organ prowadzący. W tym 

przypadku taką decyzję podejmuje właściwa Rada Gminy. Do tej pory było to 20 godzin, ale 

Szanowni Państwo, z uwagi na fakt, iż coraz więcej uczniów do szkół trafia ze specyficznymi 

problemami, trudnościami w uczeniu. W związku z tym, potrzeba znacznie więcej działań, które 

będą tym uczniom poświęcone. W ten sposób zwiększamy dostępność do tego rodzaju pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej udzielanej przez pedagogów. 2 godziny z tych 20 w ciągu tygodnia 

na rzecz z dziećmi, natomiast dalej maksymalnie 40 godzin pozostaje pensum czy etat 

nauczycielski na tydzień. Również pozwoli nam to w pewnym sensie, tylko niewielkim, jakby 

próbować bilansować finansowanie oświaty. Ale głównym celem jest to, aby można było, nie 

zwiększając zatrudnienia, zwiększyć pomoc dla uczniów poprzez wydłużenie czasu pracy o dwie 

godziny pedagogów i pedagogów specjalnych. Dziękuję bardzo. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie 

ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach, przedszkolach i oddziałach przedszkolnych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Brzesko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (16) - Bogusław Babicz, Barbara Borowiecka, Dariusz Bruc, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, 

Jadwiga Dadej, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Zbigniew 

Łanocha, Agnieszka Mastalska-Sowa, Bogusław Sambor, Daniel Szczupał, Kamil Trąba, Adrian 

Zaleśny 

PRZECIW (1) - Agata Podłęcka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) - Piotr Duda, Janusz Filip, Adam Kwaśniak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Bartłomiej Turlej 

Uchwała nr IV/34/2024 w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, przedszkolach i oddziałach przedszkolnych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Brzesko – została podjęta 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny – Szanowni Państwo, informuję, że tym samym 

wyczerpaliśmy punkt dotyczący podjęcia uchwał, ale Pan Burmistrz prosił też o możliwość 
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zabrania głosu w związku ze zmianą dotyczącą funkcjonowania Brzeskiego Ośrodka Sportu 

 i Rekreacji, związaną z remontem obiektu. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach - Szanowni Państwo, na wszystkich właściwie komisjach 

słyszeli Państwo o planach wakacyjnych, które nasze jednostki proponowały mieszkańcom Gminy 

Brzesko. Również były tam plany związane z basenem. Natomiast w trakcie ostatniego roku, tu 

dzięki również zaangażowaniu Pana Adama, za co serdecznie dziękuję, uzyskaliśmy niebywałe na 

nasze możliwości dofinansowania do remontu basenu. Uzyskaliśmy kwotę 8 500 000,00 zł, koszt 

remontu basenu to jest blisko 10 000 000,00 zł. Natomiast jeszcze do tej pory nie podpisaliśmy 

umowy z firmą, dlatego, że w trakcie były analizowane oferty. To jest kwota potężna, więc 

dokumentacja, która była, dokumentacja specjalistyczna, musiała być bardzo szczegółowo 

przeanalizowana i oceniona. Jesteśmy już po wyborze firmy, w przyszłym tygodniu, we wtorek 

podpisuję taką umowę z wykonawcą, no i rozpoczynamy pracę. Termin wynikający z programu 

Polski Ład nie pozwala na przesuwanie tych zadań, więc musimy tę pracę rozpocząć natychmiast, 

czyli od 1 sierpnia firma wchodzi na obiekt. Dlatego też proszę Państwa, musimy ten basen 

zamknąć, zresztą bez tego remontu on by został zamknięty wkrótce, ponieważ po 20 latach 

eksploatacji wymaga kompleksowego remontu. Czas tego remontu będzie długi, to jest 10 

miesięcy, proszę Państwa. Dlaczego tak długo? Wyobraźmy sobie, że we własnym domu 

jednorodzinnym robimy kompleksowy remont łazienki. Czyli wywalamy wszystko, instalacje, 

płytki zrywamy, wywalamy wannę, zlew i rozpoczynamy zamawianie płytek, zamawianie 

poszczególnych elementów infrastruktury, przywiezienie tego, problemy z dostawcami. 

Zaczynamy pracę, technologię i tak dalej. Tu jest praca skomplikowana o wiele bardziej. Zakres 

proszę Państwa, tak naprawdę zostają ściany, a cała reszta jest po prostu przebudowywana.  

W związku z tym myślę, że Państwo powinni w pierwszej kolejności przeznaczając tak olbrzymią 

kwotę na dofinansowanie do tej inwestycji, bo oprócz tych uzyskanych 8 500 000,00 zł, mamy 

całkowity koszt 10000000.00 ,więc resztę radni do tego budżetu się dołożyli. Dlatego też 

uważam, że taką informację powinienem Państwu przekazać, aby spokojnie informować 

mieszkańców, że jest to po prostu niezbędne, potrzebne, konieczne po to, aby wszyscy mogli 

potem korzystać przez długie, długie lata z tego basenu. Jeżeli byłyby jeszcze jakieś pytania, 

to uzupełnię. Dziękuję uprzejmie. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radna Anna Lubowiecka - Panie Burmistrzu, ja nie wiem, czy takie informacje tutaj mogą być 

nam przedstawione, ale chciałam zapytać o kwestię pracowników. Czy to pracownicy zostaną 

gdzieś, nie wiem, przesunięci na jakieś inne stanowiska? Jak to w ogóle będzie wyglądała sprawa 

pracowników? 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach - Szanowni Państwo, zgodnie z kodeksem pracy, każdy 

pracownik ma swojego pracodawcę. Pracodawcą dla tych pracowników jest Brzeski Ośrodek 

Sportu i Rekreacji, kieruje nim dyrektor. Dlatego też, no jakby, ja nie mogę wypowiadać się ani za 
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pracowników szkół, ani BOSIR-u, ani Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Te kwestie 

rozwiązuje bezpośrednio dyrektor każdej jednostki, za to ma dodatek, za to jest wynagradzany. 

No i zresztą to jest właściwie odpowiedzialność już spoczywająca. Wiem, że były prowadzone 

rozmowy, wiem, że są jakieś rozwiązania, ale jakby nie mam kompetencji do informowania, 

ponieważ nie jesteśmy pracodawcą, gmina nie jest pracodawcą tych osób. To jest Brzeski 

Ośrodek Sportu i Rekreacji i myślę, że dyrektor wiedział o tym od dawna i że z tego co wiem 

rozmowy były, rozwiązania również konsultowane były z pracownikami. Tyle na ten temat. 

Radna Anna Lubowiecka - Ja mam świadomość, że przecież dyrektor stoi na czele tej instytucji, 

dlatego mówiłam, że nie wiem, czy można taką informację udzielić. A pytałam dlatego, że jest to 

dosyć długi okres, 10 miesięcy, więc to jest długi okres czasu. Dziękuję. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach - Jeszcze uzupełnię może, na pewno nie będzie sytuacji, że 

wszyscy naraz muszą stamtąd wyjść, bo przecież jest sporo spraw, które można wykonywać, 

realizować, porządkować, układać. Ma dyrektor na pewno jakieś pomysły dla tych pracowników. 

Możliwości jest kilka, także wydaje się, że jest to do zrealizowania. 

Radna Barbara Borowiecka - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado. Ja mogę 

tylko podziękować za tę informację, ponieważ dużym problemem jest brak informacji. Pan 

Dyrektor, tak jak Pan Burmistrz powiedział w swojej odpowiedzialności za pracę, powinien na 

swojej stronie tę informację umieszczać. A jakby troszkę z tej strony jest zaniedbania i stąd wiąże 

się dezinformacja mieszkańców i wręcz nieprawidłowe informacje.  

Korzystając z okazji podobnie jest także z informacjami Pana Radnego Janusza Filipa, który na 

swojej stronie od samego początku tej kadencji umieszcza nieprawidłowe informacje.  Bardzo 

Pana proszę, aby odwiedził Pan osiedle Jagiełły, zapoznał się, był Pan w temacie i dopiero wtedy 

informował mieszkańców. Naprawdę czas zacząć pracować, natomiast Panie radny, takie 

informacje szkodzą. Mówię o zdjęciu, które Pan radny zamieścił na swojej stronie. Nie jest to 

zdjęcie z osiedla Jagieły. Radny, odnosi się do osób z niepełnosprawnościami, do osób na wózku. 

Jestem radną 10 lat i od pierwszego roku pełnienia tej funkcji, priorytetem było zadbanie właśnie 

o osoby z niepełnosprawnościami i każde działanie było ukierunkowane w poprawie 

bezpieczeństwa. Bardzo Pana proszę, żeby Pan w końcu odwiedził osiedle Jagiełły i zobaczył jakie 

jest rozwiązanie tego problemu. Co innego, jeśli mieszkaniec wypisuje nieprawdziwe rzeczy, a co 

innego radny. Radny powinien informować, sprawdzając informacje, rzetelne informacje. 

Jesteśmy wybrani poprzez zaufanie, więc musimy to zaufanie budzić. Dziękuję bardzo. 

Radny Janusz Filip (ad vocem) - Proszę Państwa, to co Pani radna powiedziała troszkę mija się 

z prawdą. Zdjęcie przedstawia pewien problem, który istnieje na naszych ulicach, chodnikach 

miejskich. Zasygnalizowałem, że również na osiedlu Jagiełły taki problem występuje, gdzie 

samochody stoją czterema kołami na chodnikach. Jest problem z przejazdem wózków 

inwalidzkich, ale również i kobiet, które mają wózki dziecinne, czy osób starszych, czego byłem 

świadkiem. Natomiast taka osobista wędrówka to troszeczkę nie na miejscu według mnie. To jest 
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problem według mnie ogólnopolski i dotyczy mieszkańców, którzy źle parkują na chodnikach. 

Tyle. To miało zwrócić uwagę na taki problem. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny z związku z brakiem na dzisiejszej sesji punktu,  

w którym można prowadzić dyskusję zamknął punkt 3. 

Ad.4. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Zaleśny – W związku z wyczerpaniem porządku obrad, 

zamykam IV nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Brzesku kadencji 2024-2029, zwołaną na dzień 

15 lipca 2024 roku. Serdecznie Państwu dziękuję za udział i do zobaczenia 31 lipca. Bardzo 

dziękuję. 

 

Przewodniczący   

Rady Miejskiej w Brzesku 

(-) mgr Adrian Zaleśny 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Marta Dawiec 

Brzesko, dnia 23 lipca 2024 r. 


